

## 《单词百科:informers是什么意思?informers怎么发音?informers的解释和用法》

英语单词informers是什么意思?informers怎么读?informers怎么发音?简答网为您整理了informers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



### informers怎么读

informers的读音:[ɪn'fɔ:məz]

### informers的意思

1、n.间谍, 情报人员( informer的名词复数 );

### informers的双语例句

1、One of their informers was working under the code name Czerny.

他们的一名线人用车尔尼作化名。

2、What they do , I'm told, is persuade people like cleaners and maintenance staff to become informers.

我听说, 他们往往说动清洁工和维修工一类的人给他们报信.

3、Are you telling me that you've got your own little nest of informers in the Police Department?

你是说你在警察局有一帮通风报信的？

4、Tom , we've got informers with the Tattaglia Family, how come they haven't given us the word? "

咱们在塔塔格里亚家族里的内线, 怎么还不送情报来? ”

5、The service had planted its agents and informers in some key positions in industry.

特工处已将特工和密探安插在工业部门的某些重要工作岗位上.

6、All their informers who work with the police must come up with new stories.

一定要设法使所有被警方使用的秘密检举人改套说法.

7、Correctly grasping the informers' motives can help analyze cases, work out correct investigation measures and strategies.

正确地把握线人的动机有助于剖析案情、制定正确的侦查措施和谋略.

8、The countenance is the portrait of the mind, the eyes are informers.

表是思想的写照, 眼睛是心灵的穿窗户.

9、He has a whole stable of informers working for him.

他有一帮子告密者为他效劳.

10、The tax authorities shall grant the informers rewards in accordance with the relevant provisions.

税务机关应当按照规定对检举人给予奖励.

11、The persons who seek for perfect will be informers when others' interests are violated.

这种追求完美的人,一旦遇到有可能侵犯他人利益的时候,他(她)首先是一名告密者.

12、The countenance is the portrait of the mind, the eyes are its informers.

表情是思想的写照,眼睛是心灵的窗户.

13、We have our contacts , our informers.

我们有通消息的人,也有告密的人.

以上是简答网为您整理的informers怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于informers

的用法、informers的释义、i

nformers的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/informers>

